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Interpelacja w sprawie planów wyburzenia budynku przy Al. Racławickich i 

ul.Poniatowskiego oraz konsekwencji z tym związanych 

W związku z wiadomością uzyskaną z serwisów informacyjnych, środowisk 

obrońców przyrody oraz innych mieszkańców Lublina o podpaleniu budynku u zbiegu 

Al.Racławickich i ul. Poniatowskiego oraz zniszczeniu usytuowanych tam gniazd ptasich, 

zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

Na jakiej podstawie prawnej i w wyniku jakich zezwoleń firma za1mu1ąca się 

pracami drogowo-remontowymi rozpoczęła wyburzanie obiektu? 

Czy prawdą jest, że w przedmiotowej sprawie nie było oficjalnej zgody służb 

ochrony środowiska (np. Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska)? 

Jakie formalne kroki zostały podjęte w celu wyjaśnienia tej sprawy oraz ustalenia 

osób odpowiedzialnych za zaistniałą sytuację? 

Jak wyglądać będą dalsze prace w tym zakresie, w kontekście uniknięcia 

analogicznych zdarzeń? 

Jednocześnie dziękuję Panu Prezydentowi za dotychczasowe działania związane z 

przedmiotową sprawą i proszę o priorytetowe potraktowanie treści niniejszej interpelacji. 

Z wyrazami szacunku 
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